
     Protokół Nr 33 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarczo-Finansowej Rady Gminy Pabianice z dnia 21 

grudnia 2009 r.  

 
 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni- członkowie Komisji obecni zgodnie z załączoną listą 

obecności stanowiącą zał. nr 1 do niniejszego protokołu, Kierownik Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach J. Pluciński, Wójt Gminy Pabianice H. Gajda.  

 

Tematem posiedzenia Komisji było:  

 

1. Informacja na temat analizy finansowej  Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach.  

2. Analiza projektów uchwał mających być przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady 

Gminy. 

3. Wstępna analiza projektu budżetu na rok 2010.  

4. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2010. 

 

 

Ad. pkt. 1.  

 

Kierownik Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach J. 

Pluciński przedłożył analizę finansową   zakładu za miesiąc listopad.  

Informacja pisemna stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Wójt Gminy poprosił Kierownika, aby wyjaśnił temat dot. wprowadzenia na najbliższą sesję Rady 

Gminy projektu uchwały w sprawie przekształcenia Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach, poprzez rozszerzenie jego działalności i udzielanych 

świadczeń zdrowotnych  poprzez utworzenie: 

- gabinetu położnej środowiskowej, 

-gabinetu rehabilitacyjnego, 

-punktu aptecznego.  

 

Kierownik poinformował, że jeżeli chodzi o gabinet położnej środowiskowej, fakt ten został 

pominięty omyłkowo przy podejmowaniu poprzedniej  uchwały w sprawie tworzenia Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach. W związku z tym, że 

podstawowa opieka zdrowotna musi zabezpieczać całkowitą opiekę medyczną od 0-100 należy zapis 

ten omyłkowo pominięty wprowadzić. Położna będzie zatrudniona na ½ etatu w obu ośrodkach. Praca 

jej będzie polegała głównie na pracy w terenie, natomiast będzie też mogła zastępować pielęgniarki w 

ośrodku w razie ich urlopów.  

Jeżeli natomiast chodzi o gabinet rehabilitacyjny i punkt apteczny, to chcielibyśmy dodatkowo 

wprowadzić.  

Jeżeli zostałby wyremontowany stary budynek ośrodka zdrowia w Petrykozach moglibyśmy wówczas  

tam zlokalizować gabinet ten i punkt apteczny.  

Utworzenie dodatkowych punktów jest też dobrą reklamą do  przyciągnięcia pacjenta.  

 

Kierownik poinformował także, że Narodowy Fundusz Zdrowia znacznie obniżył kontrakt na 

stomatologię tj. o 75 tys. zł. Dotychczas posiadaliśmy 15 tys. zł.  

Wójt zaproponował, ażeby w projekcie  uchwały omawianym  powyżej w punkcie  3  § 1  zostało  

zapisane „ apteka lub  punkt apteczny”. Wójt poinformował, że z wnioskiem tym wystąpi na 

najbliższej sesji Rady podczas omawiania niniejszego projektu uchwały.  
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Komisja do omawianego projektu uchwały w sprawie  przekształcenia Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach, poprzez rozszerzenie jego działalności i 

udzielanych świadczeń zdrowotnych  poprzez utworzenie: 

- gabinetu położnej środowiskowej, 

-gabinetu rehabilitacyjnego, 

-punktu aptecznego – /zał. nr 3 do protokołu/ 

 i analizy finansowej Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Petrykozach  przedłożonej przez Kierownika J. Plucińskiego nie wniosła uwag i zaopiniowała 

informacje na powyższe tematy  pozytywnie.  

 

Ad. pkt. 2. 
 

 Projekty uchwał w sprawach:  

 

Nr XLI/A/2009 – zmian w budżecie gminy Pabianice na rok 2009 – zał. nr 4  

Nr XLI/B/2009 -  zmian w załączniku Nr 11 do Uchwały Nr XIX/202/2009 r. Rady Gminy Pabianice 

z dnia 5 lutego 2009 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pabianice na 2009 r. – zał. nr 5 do 

protokołu  

Uchwała Nr XLI/C/2009  sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej  - zał. nr 6  

Uchwała Nr XLI/D/2009 planu pracy Rady Gminy na rok 2010 – zał. nr 7  

Uchwała Nr XLI/E/2009 planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pabianice na rok 2010 – zał. 

nr 8 – przedłożył Wójt Gminy H. Gajda.  

Powyższe projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie bez uwag.  

 

 

Ad. pkt. 3.  

 

Wójt Gminy przedłożył Komisji projekt budżetu na rok 2010  

Omówiony projekt budżetu stanowi pisemny zał.  nr  9.  

 

W dyskusji do projektu budżetu głos zabrali radni; J. Józefczyk, H. Kalinowski, H. Jaros. K. Gąsiorek,  

M. Lubowicka. 

 

 

Radna J. Józefczyk złożyła wniosek do projektu budżetu, aby zabezpieczyć w budżecie gminy na rok 

2010 środki finansowe na  dokumentację  techniczną  budowy chodnika w Górce Pabianickiej od 

drogi krajowej w kierunku kościoła. 

 

Radna H. Jaros złożyła  wniosek, aby zabezpieczyć w budżecie gminy środki finansowe na 

dokumentację techniczną na oświetlenie w Pawlikowicach /od skrzyżowania do lasu/ 

 

 

Radny H. Kalinowski zabierając głos odniósł się do sprawy  inwestycji asfaltowania ulicy Cynkowej 

w Piątkowisku, która była ujęta w planie inwestycyjnym jednak nie została wykonana, ponieważ będą 

jeszcze trwały tam budowy,  w związku z tym wnioskował o wprowadzenie zamiast powyższej 

inwestycji - inwestycji oświetlenia ulicy Parkowej w Piątkowisku . 

 

Przewodniczący Komisji K. Gąsiorek zasugerował, aby z projektu budżetu zdjąć kwotę 100 tys. zł. z 

dz. 710 rozdz. 7004 działalność usługowa, która zabezpieczona jest na opracowanie planu 

zagospodarowania przestrzennego w kwocie 200 tys. zł. Obecna kadencja rady dobiega końca i na 

pewno kwota na tę działalność nie zostanie w pełni wykorzystana.  

 

W efekcie przeprowadzonej dyskusji nad projektem budżetu  Przewodniczący Komisji przedłożył 

Komisji do głosowania następujące wnioski:  
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-  zabezpieczyć w budżecie gminy na rok 2010 środki finansowe na  dokumentację  techniczną  

budowy chodnika w Górce Pabianickiej od drogi krajowej w kierunku kościoła. 

 

- zabezpieczyć w budżecie gminy środki finansowe na dokumentację techniczną na oświetlenie w 

Pawlikowicach /od skrzyżowania do lasu/.  

 

Powyższe wnioski zostały przyjęte jednogłośnie w przeprowadzonym głosowaniu odrębnie nad 

każdym z wniosków.  

 

 

W dalszej dyskusji Komisji Komisja przyjęła   wniosek  do Wójta Gminy o  

dokonanie  naprawy  nawierzchni jezdni w Górce Pabianickiej przy posesji p. Jurewicz. Jezdnia 

na tym odcinku jest załamana na łuku.  

 

 

Wójt Gminy przedłożył Komisji pismo Prezydenta Miasta Pabianic z dnia 23.11.2009 r. ,  data 

wpływu 26.11.2009r., data przedłożenia na Komisji Gospodarczo-Finansowej 21.12.2009 w sprawie 

zwolnienia z podatku ZWiK od nieruchomości dotyczących budowli służących zbiorowemu 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowemu odprowadzaniu ścieków od roku 2010.  Powyższy podatek 

dotyczy kolektora Pabianice –GOS biegnącego przez teren Gminy Pabianice .  

Kserokopia pisma stanowi pisemny zał. nr 10 do niniejszego protokołu.  

Komisja Gospodarczo Finansowa zapoznała się z powyższym pismem, jednakże nie posiadając 

informacji na  temat wysokości kwoty, którą dotychczas gmina pozyskuje z powyższego podatku nie 

zajęła stanowiska w powyższej sprawie. Wójt Gminy zobowiązał się, że informacje takie przedłoży 

Komisji na kolejnym jej  posiedzeniu w miesiącu styczniu.  

 

Komisja wypracowała wniosek, aby przedłożyć jej pełne rozliczenie  ściągalności  opłat za 

odbiór ścieków z terenu gminy Pabianice.  

 

Komisja zapoznała się z pismem Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej dot. przedłożenia propozycji  

do planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2010.  

Po uzyskaniu informacji członków Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej na temat 

propozycji tematów do planu kontroli złożonych przez Komisję  Samorządowo-Społecznej i 

Organizacyjną i wyczerpującej tematyki kontroli – Komisja Gospodarczo-Finansowa własnych 

propozycji nie przedłożyła.  

 

Wójt Gminy poinformował Komisję, że zamieszkująca w budynki agronomówki  w Górce 

Pabianickiej była dyrektorka  szkoły będąca obecnie na emeryturze wystąpiła do Urzędu Gminy z 

prośbą o umożliwienie jej wykupu mieszkań w tym budynku.  

Wójt poinformował, że wystąpił o opinię w tej sprawie do radcy prawnego.   

           

 

       Przewodniczący Komisji  

      Gospodarczo-Finansowej 

        Krzysztof Gąsiorek  

 

Protokołowała: 

 

Urszula Czerwonka  
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Wyciąg z protokołu Komisji Gospodarczo-Finansowej z dnia 21.12.2009 w sprawie dot. 

rozpatrywania  pisma Prezydenta Miasta Pabianic z dnia 23.11.2009 r. ,  data wpływu 

26.11.2009r., data przedłożenia na Komisji Gospodarczo-Finansowej 21.12.2009 w 

sprawie zwolnienia 

 

Wójt Gminy przedłożył Komisji pismo Prezydenta Miasta Pabianic z dnia 23.11.2009 r. znak 

KPM.I.0712-14/09,  data wpływu 26.11.2009r., data przedłożenia na Komisji Gospodarczo-

Finansowej 21.12.2009 w sprawie zwolnienia z podatku ZWiK od nieruchomości 

dotyczących budowli służących zbiorowemu zaopatrzeniu w wodę i zbiorowemu 

odprowadzaniu ścieków od roku 2010.  Powyższy podatek dotyczy kolektora Pabianice –

GOS biegnącego przez teren Gminy Pabianice .  

Kserokopia pisma stanowi pisemny zał. nr 10 do niniejszego protokołu.  

Komisja Gospodarczo Finansowa zapoznała się z powyższym pismem, jednakże nie 

posiadając informacji na  temat wysokości kwoty, którą dotychczas gmina pozyskuje z 
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powyższego podatku nie zajęła stanowiska w powyższej sprawie. Wójt Gminy zobowiązał 

się, że informacje takie przedłoży komisji na kolejnym jej  posiedzeniu. W miesiącu styczniu.  

 

Komisja wypracowała wniosek, aby przedłożyć jej pełne rozliczenie  ściągalności  opłat za 

odbiór ścieków z terenu gminy Pabianice.  

 

 

       Przewodniczący Komisji  

      Gospodarczo-Finansowej 

        Krzysztof Gąsiorek  

 

 

 


